



This Certificate has been issued to

## NPP TASMA, LLC

100 Vosstanie str., Kazan, Republic of Tatarstan, Russia, 420095.

Product: **Industrial Radiographic Film**

Type: **TASMA RT-5D ("PT-5Д")**

This certificate confirms the compliance of the product type characteristics with the requirements of the film system class C4 of the system:

**EN ISO 11699-1:2012**

The certificate has been issued on the basis of the tests of the product type sample and of the enterprise audit results. The results are recorded in the No. BAM 8.3/8568a dated 07.12.2019 Test report issued by the Federal Institute for Materials Research and Testing (BAM), Bundesanstalt für Materialforschung und Prüfung (BAM) Section 8.3 "Non-destructive testing - radiological methods", D-12200 Berlin, 2019-12-07 and certificate No. 1422.2019 of Quality Management System conformity with the requirements of ISO 9001:2015 issued by IMQ S.p.A., Milan, 2019-08-29.

Certificate Number: **SISEN122019850502**

Date of Issue of Original Certificate: **27.12.2019**

Date of Issue of latest certificate: **27.12.2019**

Expiry Date: **26.12.2020**

Re-certification Due on: **27.11.2024**

  
\_\_\_\_\_  
*Managing Director*

**Note:** This certificate is valid only if produced with the continuation letter after the surveillance is carried out successfully.

The Organization's documentation and Implementation has been reviewed and found to comply with the relevant standard rules. This certificate of Registration is based on the evaluation of the mentioned scope given above. Organization is responsible for maintaining the responsibilities of the relevant standard rules. Any significant changes in the scope of the certification or standard referred above render this certificate invalid.

Corporate office(SIS):- Unit No. 312, 3rd Floor, Vipul Business Park, Sohna Road, Sector-48, Gurgaon-122018, Haryana, India.

International office(SIS):- URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.

Email us :-support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in. Call:- +91-9654721646

Web:- <http://www.siscertifications.co.in>, [www.siscertifications.com](http://www.siscertifications.com)

The status of this certificate can be verified on "<http://www.siscertifications.co>



Issue No.: 01



Данный сертификат выдан

ООО «НПП «ТАСМА»

420095, Россия, Республика Татарстан, г. Казань, ул. Восстания, 100

Изделие: Промышленная радиографическая пленка

Тип: ТАСМА «РТ-5Д»

Данный сертификат подтверждает соответствие характеристик типа изделия требованиям пленочной системы класса **C4** стандарта:

EN ISO 11699-1:2012

Данный сертификат выдан на основании тестирования образцов типа изделия и результатов проверки предприятия. Результаты тестирования приведены в техническом отчете № ВАМ 8.3/8568а от 07.12.2019, выданным Федеральным институтом исследований и испытаний материалов (ВАМ), Bundesanstalt für Materialforschung und-prüfung (BAM), отделом 8.3 «Неразрушающий контроль – радиологические методы», D-12200 Берлин и сертификатом № 1422.2019 о соответствии системы менеджмента качества требованиям ISO 9001:2015, выданным IMQ S.p.A., Милан 29.08.2019

Номер сертификата: **SISEN122019850502**

Дата выпуска настоящего сертификата: 27.12.2019

Дата выпуска последнего сертификата: 27.12.2019

Дата истечения срока действия: 26.12.2020

Повторная сертификация должна быть произведена до: 27.11.2024

----- (подпись)

М.П.

**Примечание:** Данный сертификат действителен в том случае если он выдан вместе с письмом пролонгации после проведенного наблюдения с положительным результатом.

Ведение документации и исполнение его в предприятии должно соответствовать со стандартными правилами. Данный сертификат основан на оценке обозначенной сферы действия. Предприятие несет ответственность за соблюдение стандартных правил. Если возникает какие-либо серьезные изменения в сфере сертификации или стандартов считать данный сертификат не действительным.